
Sprawozdanie z wyjazdu do Austrii 

 

 

 

 

W dniach 14.03.2011-19.03.2011 w ramach wymiany uczniowskiej europejskiego 

programu Comenius wyjechaliśmy do Austrii.  

My czyli Aleksandra Soszyńska, Sylwia Pacholczak, Agnieszka Michalska, Dominika 

Karczmarczyk, Justyna Warda, Konstancja Zielińska, Marek Szyperek i Dominik Kosiec 

razem z panią Magdaleną Topolska (nauczycielem wychowania fizycznego i geografii) oraz 

panem Michałem Świerczkiem (nauczycielem języka angielskiego i szkolnym koordynatorem 

programu Comenius) udaliśmy się 

do stolicy Austrii Wiednia. 

         Szkoła Phoenix 

Realgymnasium w Wiedniu oprócz 

nas gościła również uczniów           

i nauczycieli z Norwegii, Włoch 

oraz Turcji. Celem wspólnego 

spotkania była wymiana 

doświadczeń i refleksji dotyczących 

realizacji projektu ,,Miejsce             

i znaczenie wód podziemnych       

w życiu ludzkim”, nad którym 

pracujemy wspólnie od początku 

bieżącego roku szkolnego. 

Austriaccy gospodarze 

zapewnili nam ciekawy program: 

zwiedzanie zabytków Wiednia, 

wizytę w oczyszczalni ścieków, 

filtrach wiedeńskich oraz Muzeum Techniki. Mieliśmy również okazję uczestniczyć              

w lekcjach naszych kolegów z Austrii, braliśmy też udział w ciekawych zajęciach 

prowadzonych na terenie ich szkoły. 

 

 
Nawet w Austrii nie uciekliśmy od nauki. 

 
 

 

Nauczyciele ze szkół partnerskich , którzy brali udział w spotkaniu 

My na runku starego miasta . Od lewej: Ola, Dominika, 

Justyna, pani Magda, Aga, Kostka, Sylwia, Dominik, 

Marek. Za aparatem pan Michał.  

 



               Nasza koleżanka 

Dominika Karczmarczyk 

zaprezentowała uczestnikom 

projektu Comenius multimedialny 

wykład w języku angielskim 

poświęcony zanieczyszczeniu 

wód. 

         Zakwaterowanie nas         

u tureckich rodzin asymilujących 

się w europejskim kraju 

pozwoliło uczniom zapoznać się 

nie tylko ze zwyczajami, kulturą    

i sposobem życia austriackich 

rówieśników, ale również             

z elementami muzułmańskiej 

kultury.  
Dominika podczas swojego wystąpienia. I wszystko po angielsku . 

 

Nawiązanie nowych znajomości oraz możliwość komunikacji w języku angielskim 

były bardzo ważnym elementem tego międzynarodowego spotkania. Wróciliśmy zadowoleni 

z wyjazdu, pełni pomysłów na organizację przyszłego spotkania w Polsce, które już za rok. 

 

 

 

 

Justyna Warda 

 

  

 

 


